
Notulen OT-GEN/FSR-overleg, 11-06-2024

Aanwezig OT-GEN C.E.G. (Chantal) Albicher, P.E.H.M. (Petra) Habets, U.M. (Ulla) Remer

Aanwezig FSR Kim Doelman, Jessey van Oostende, Vince Schilder, Pien Swart, Suzanne Tijburg,
Doğukan Türk, Lyanne Zonderman

Afwezig OT-GEN dr. R. (Remco) Franssen, dr. V. (Niekie) Spoorenberg, prof. dr. A.S.P. (Paul) van
Trotsenburg, P. (Patricia) Griffioen, Naomi Pappie

Afwezig FSR Max Grimberg, Katinka Rasch, Mike Schilder,

Gast

Notulist Fabiënne Meurs

Datum: 11-06-2024 Locatie: J0-221/Teams
Tijd: 17:00

1. Opening
Vince opent de vergadering om 17:03 uur.

2. Doorlopen actielijst + besluitenlijst
Actielijst

Wie Wat Gedaan?

Niekie Vraagt aan Neeltje wat de gewenste rol van de FSR bij visitaties is en geeft

dit door aan de FSR

Ja

Niekie Neemt contact op met Yvo Roos betreffende de masterassessor
benoeming

Ja

3. Vaststellen notulen
De notulen van het overleg op 16-04-2024 zijn vastgesteld.

4. Mededelingen
Er waren geen mededelingen.
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5. Vaststellen agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

6. Update project MoFa

De afgelopen weken heeft de FSR een aantal besprekingen gehad over het project MoFa.

Hierin heeft de FSR aan kunnen geven wat er vanuit het studentenperspectief belangrijk is

binnen dit project. In dit agendapunt wil de FSR een update geven aan het OT-GEN over de

status van het project MoFa, en wat er in de komende periode te verwachten valt.

Suzanne meldt dat er gisteren (10 juni) een stuurgroep was, waarin bepaald werd wat er in

de aankomende zomerperiode gaat gebeuren. Er werd verteld dat er in de zomer niet veel

gedaan zou kunnen worden, dit zou namelijk te kort dag zijn. Nu is het plan om in de herfst

te beginnen met verbouwen.

Een aantal prioriteiten van de FSR, zoals extra studiewerkplekken, de ‘look en feel’ van de

faculteit en het digitorium, zullen als eerst aangepakt worden.

Het OT-GEN vraagt of vergroenen niet blijkt te lukken.

Volgens Suzanne was dat wat onduidelijk. Bij het volgende overleg in juli zou hierover meer

toelichting zijn.

Het OT-GEN maakt zich zorgen over de timing van de verbouwingen. De genoemde

herfstvakantie is maar een week, waarin studenten tevens normale lessen hebben en geen

lesvrij rooster. Het OT-GEN noemt het een verrassende wending van het plan en vraagt zich

af hoe de plannen wel gerealiseerd gaan worden die tijd.

Daarnaast vraagt het OT-GEN of het lablokaal definitief niet verbouwd gaat worden.

Suzanne antwoordt dat het lablokaal mogelijk ooit verbouwd zou kunnen worden, maar tot

op heden wil de afdeling medische microbiologie geen afstand doen van het lablokaal. Het is

niet bekend welke waarde het voor de afdeling heeft en wordt nog nagevraagd.

Het OT-GEN oppert het E-Health Learning en Living lab voor Medische Informatiekunde. Dit

bleek het derde nummer in het prioriteitenlijstje te zijn en wordt verder uitgezocht.

Ulla geeft aan fel tegen bovenstaande te zijn.

De FSR concludeert dat projecten door elkaar lopen en communicatie hierover niet optimaal

verloopt.

Het OT-GEN vraagt of zij iets kan betekenen in deze situatie.

Het FSR stelt dat er veel verwarring bestaat tussen verschillende mensen. Ze drukt het

OT-GEN op het hart dat wanneer er mensen naar het OT-GEN komen over Project MoFa, ze
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via één contactpersoon naar de stuurgroep te sturen. Cristian Sueters is nu de

contactpersoon van de FSR als projectleider. Theo van Veldhuizen en Floor Biemans zijn de

personen waar de FSR contact mee heeft binnen de opleiding. De FSR heeft niet één duidelijk

aanwijsbare contactpersoon.

Het OT-GEN vraagt of dan nu onduidelijk is wie binnen IOO de contactpersoon is.

Het OT-GEN beaamt dat Theo van Veldhuizen en Floor Biemans deel uitmaken van de

stuurgroep. Het project loopt traag, door o.a. externe oorzaken... en nu gaan we ook nog over

de zomer heen?

Petra wil graag met Ulla en Remco nadenken over wat nu verstandig is om te doen.

Zij gaan dit tijdens hun OT-GEN overleg bespreken.

Ten slotte benoemt de FSR het vernieuwde beleid met de openingstijd van het digitorium die

is verlengd tot 22:00. De raadsleden zagen gisteren (10 juni) om 21.00 echter dat studenten

uit het digitorium weggestuurd werden door de beveiliging. De beveiliging lijkt dan ook niet

op de hoogte te zijn van het vernieuwde beleid. De FSR vraagt of het OT-GEN dit via Lieuwe

Kool kenbaar kan maken aan de beveiliging.

Het OT-GEN antwoordt dat er waarschijnlijk sprake is van een kleine communicatieruis,

Petra pakt bovenstaande op met Lieuwe Kool.

7. Update projecten mental health

Vanuit de FSR zijn er 3 losse projecten in het kader van mental health opgezet, gefinancierd

vanuit het wildcardproject (NPO-gelden). De FSR merkt dat de aanmeldingen voor deze

projecten iets tegenvallen. De FSR vraagt zich af of het OT-GEN ondersteuning kan bieden in

de promotie van 2 van de 3 projecten. Het betreft gratis kickbokslessen en sessies met

therapiehonden.

Voor het kickboksen kunnen studenten zich bij de FSR aanmelden, waarna de FSR dit

terugkoppelt aan het USC. Studenten kunnen dan 1 maand lang gratis alle kickbokslessen

volgen bij de sportscholen van het USC.

Voor de sessies met therapiehonden kunnen studenten zich voor verschillende sessies

aanmelden. Het grootste effect wordt vermoedelijk behaald met 5 sessies. De sessies worden

in het AMC georganiseerd met een gecertificeerde therapiehond via stichting therapiehond

Nederland.

Beide projecten lopen door in het nieuwe academisch jaar.
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De FSR merkt dat de therapiesessies met honden wat lastiger zijn qua aanmeldingen.

Mindfulness loopt bij de bachelorstudenten niet echt storm. De FSR vraagt zich af hoe zij de

aanmeldingen in het aankomend academisch jaar kan opkrikken qua promotie. De FSR zou

het anders zonde vinden van alle tijd en moeite die erin gestoken is.

Het OT-GEN vraagt of er contact is geweest met studenten die al een sessie gevolgd hebben.

Mond-op-mondreclame werkt vaak erg goed.

De FSR antwoordt dat er maar twee aanmeldingen waren voor de sessies met

therapiehonden en deze (mede) daarom was afgelast.

Momenteel wordt er gekeken naar het inplannen van nieuwe sessies.

Het OT-GEN vraagt wat men precies bij de sessies kan verwachten en vraagt of duidelijk is

wat er gebeurt.

De FSR antwoordt dat de honden op een specifieke dag en tijdstip op het AMC zijn. Samen

met degene die de sessie leidt en de hond, doen studenten allerlei oefeningen, zoals

ademoefeningen om stress te verlagen. Dit duurt zo’n 60 of 90 minuten. Om effect te hebben

moet de student minstens 5 sessies bijwonen.

Het OT-GEN benadrukt op te letten met het framen of benoemen. Het woordt“therapie”sessie

schrikt wellicht af.

De sessies kunnen (nogmaals) in de nieuwsbrief worden geplaatst.

De FSR antwoordt dat ze zeker de slogan kan aanpassen en het aankomend academisch jaar

nog eens in de nieuwsbrieven zal plaatsen.

Het OT-GEN oppert quotes van hoe mensen het hebben ervaren en overleggen met Inge

Rheeder over een goede benaming voor de sessies. Wellicht kan de FSR ook met de MFAS

regelen dat het via hun vereniging geïntroduceerd wordt. Daarnaast heeft de FSR ook een

kraampje tijdens de introductieweek waar hiervoor promotie gedaan zou kunnen worden.

Ook hebben de studieadviseurs lijstjes met wat te doen bij mentale problemen op de

website, hier kunnen de sessies mogelijk ook geplaatst worden.

Leuke ideeën!

8. Update status Centrale Studentenraad (CSR)

De afgelopen periode is de FSR bezig de facultaire vertegenwoordiging op centraal niveau te

proberen te versterken. Directe aanleiding hiervoor is de door de CSR ingediende motie van

wantrouwen richting het CvB en de ontwikkelingen in de weken daarna. De FSR zou graag

van het OT-GEN willen weten of er vanuit het perspectief van het OT-GEN aspecten zijn die
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van belang zijn voor facultaire vertegenwoordiging op centraal niveau. Ook staat de FSR

open voor tips over hoe dit aan te pakken.

Het OT-GEN adviseert met elkaar in gesprek te blijven gaan, elkaar te informeren.

Laat weten dat de FSR niet op de hoogte was van de stappen die de CSR heeft genomen.

Jessey benoemt dat je als CSR-afgevaardigde vaak je facultaire raad zou willen raadplegen

om te verifiëren of je niet de enige bent met een bepaalde mening.

Heeft het OT-GEN tips hoe hiermee om te gaan?

Het OT-GEN zegt dat zij graag even over wil nadenken over deze kwestie. Het is een

ingewikkelde situatie die kan voelen als een spagaat waar je in zit. Het gaat om de plek voor

het facultaire gedachtegoed, vergader-etiquette en intermenselijke waarden.

De FSR vraagt of er routes vanuit het OT-GEN zijn met mensen die dingen besluiten.

Het OT-GEN antwoord dat die er niet zijn. Mogelijk zijn er hulplijnen om hier verder over na

te denken.

De FSR benadrukt dat zij zelf vastloopt en het heel frustrerend is.

Het OT-GEN vraagt wat de FSR concreet nodig heeft.

De FSR denkt dat de vraag is: hoe kunnen we op een constructieve manier overbrengen dat

wanneer een faculteit zich niet vertegenwoordigd voelt in wat ze kunnen op centraal niveau,

dat de studenten ook niet langer vertegenwoordigd worden op centraal niveau.

De FSR loopt er momenteel tegenaan dat de CSR spreekt namens iedereen, maar dat dit niet

zo voelt op het moment dat hun facultaire studentenraad hier niet eens over geïnformeerd

is.

Het OTGEN vraagt hoe het zit met contact met andere faculteiten is. Zijn er “medestanders”?

De FSR antwoordt dat de ACTA de mening van de FSR deelt, maar bij andere facultaire

studentenraden valt niet veel steun te behalen. Andere facultaire studentenraden merken

dezelfde communicatieve hindernissen, maar zij kunnen zich inhoudelijk beter vinden in de

besluitvorming.

Tevens zijn er op centraal niveau een aantal partijen die op onze faculteit helemaal niet

spelen, zij communiceren via hun partijen al meer wat er gebeurt.

Het OT-GEN stelt dat de FSR dus te maken heeft met veel politieke stromingen.

Het OT-GEN komt erop terug.
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9. WVTTK
Er is niks ter tafel gekomen.

10. Rondvraag
Er was niks voor de rondvraag.

11. Nieuwe agendapunten
Er waren geen nieuwe agendapunten.

12. Actielijst

Wie Wat

Petra Met Lieuwe Kool aan de beveiliging kenbaar maken dat het digitorium tot 22:00

toegankelijk is voor studenten

OT-GEN Gaat nadenken over tips voor de FSR hoe om te gaan met de situatie rondom de CSR

13. Einde vergadering
Vince sluit de vergadering om 17:34 uur.
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